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Onderwerp: Artikel 41 vragen Meer Bewegen voor Ouderen

Geachte fractieleden van SP en CDA,

Op 20 december jl. hebt u ons vragen gesteld over de activiteiten van ONS welzijn voor

ouderen. U vroeg ons het volgende:

1. Was u op de hoogte dat het programma "Meer Bewegen voor Ouderen" door ONS

Welzijn zou worden beëindigd?

Deze activiteiten worden niet beëindigd, maar ze worden overdragen. Dat betekent dat er

geen activiteit stopt voordat er een oplossing is.

We hebben oktober jl. samen met uw raad en ONS welzijn een gesprek gehad. Tijdens dat

gesprek en ook later zijn wij op hoofdlijnen geïnformeerd. Echter over het moment van

informeren van de docenten en de exacte consequenties waren we niet op de hoogte.

Na de fusie heeft ONS welzijn een andere opdracht gekregen dan de fusiepartners voorheen

hadden, Door de transities in het Sociaal Domein hebben ONS welzijn gevraagd

laagdrempelige hulp te bieden aan inwoners in onze wijken kernen. Daarvoor hebben zij de

sociale teams en basisteams jeugd en gezin ingericht. Ook kregen zij de opdracht te

transformeren van een aanbodgerichte organisatie naar een vraaggerichte organisatie. En

vooral inwoners te ondersteunen om hun eigen netwerk en eigen kracht in te zetten.

Naast deze inhoudelijke opdracht hebben wij ONS welzijn gevraagd diensten en activiteiten

die niet meer tot deze opdracht behoren over te dragen naar andere partijen of te kijken of
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partijen ook zonder ondersteuning van ONS welzijn verder kunnen. In veel gevallen was ONS

welzijn slechts de administrateur van activiteiten.

Een van de activiteiten die wordt overgedragen is het Meer bewegen voor Ouderen.

2. Bent u het met ons eens dat de activiteiten voor het gezond ouder worden en het
bestrijden van eenzaamheid onder onze oudere inwoners, zoals dat destijds door
het RIGOM succesvol is opgebouwd, niet zomaar mogen stoppen?

Daar zijn wij het mee eens. Wij en ook ONS welzijn staan nog steeds achter de doelstellingen

die we willen bereiken met Meer Bewegen voor Ouderen. Wij vinden echter dat deze

activiteiten in huidige vorm niet meer passen bij de kerntaak van ONS welzijn. Wij zijn er van

overtuigd dat deze ook op een andere manier ingevuld kunnen worden.

3. Gaat u als verantwoordelijk wethouder de hierboven geschetste ontwikkelingen
voorleggen aan de raad?

In het gesprek met uw raad en ONS welzijn hebben we gesproken over de

opdrachtformulering in het "wat" en de uitvoering van het "hoe". Het thema gezond ouder

worden en bestrijden van eenzaamheid blijft onderwerp van gesprek met uw raad. De exacte

invulling daarvan is een "hoe-vraag" en is aan ONS welzijn.

4. Zo ja, bent u bereid om de raad het besluit voor te leggen om de activiteiten voor
ouderen te waarborgen, desnoods zonder ONS Welzijn?

We bespreken met u als raad de beleidsthema's gezond ouder worden en het bestrijden van

eenzaamheid. De uitvoering op activiteitenniveau gaan we niet op zichzelf agenderen voor uw

raad. Wel gaan we met ONS welzijn en andere partijen in gesprek over het realiseren van

deze doelstellingen.

Via een raadsinformatiebrief zullen wij u informeren over de laatste ontwikkelingen bij ONS

welzijn. Wij zullen die voor de commissie Sociaal Bestuurlijk van 14 februari aan u toesturen

Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Met vriendelijke groet,

Thijs van Kessel

Wethouder Welzijn




